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Rudi Garcia rozmawiał z mediami przed jutrzejszym meczem z Parmą.

Wypowiadał się na temat swoich zawodników oraz wspominał o celach

drużyny.

 

Doumbia:

- Musiał polecieć przez Moskwę zanim przyleciał do Rzymu. Wiemy jakim jest typem

zawodnika, wystarczy spojrzeć na jego statystyki. To strzelec, zdobywa gole grając

blisko bramki. Wiele od niego oczekujemy. Jednak nie wywieramy na nim presji, a

jego jedyne zadanie teraz to zaaklimatyzowanie się w zespole. Jest gotowy, by

zacząć pokazywać co potrafi.

 

Parma:

- Jedynym wynikiem dla nas jest wygrana. Parma to drużyna, która próbuje grać w

piłkę mimo swojej pozycji w tabeli. Odpadli z pucharu w końcowych minutach

przeciwko liderom Serie A. Z naszej strony, jedyne co możemy zrobić to wygrać

mecz i udowodnić, że między naszymi drużynami jest różnica jakościowa.

 

Gervinho:

- Dla nas nikt nie jest niezastąpiony, ale w grupie będziemy potrzebować

wszystkich. Poza meczem z Fiorentiną, zawsze staraliśmy się punktować bez

naszych afrykańskich zawodników. Jak zawsze powtarzam, naszą największą

bolączką jest skuteczność. Mam nadzieję, że z Parmą wykreujemy wiele okazji i

będziemy w stanie strzelić kilka bramek.

 

Maicon:

- Miał wspaniały początek sezonu, potem zaczęły się problemy z kolanem. Od

miesięcy pracował ze swoim trenerem przygotowania atletycznego, ale obecnie nie

jest w formie i jutro nie zagra. Mam nadzieję, że to się skończy i powróci do bycia

niszczącym zawodnikiem jakiego wszyscy znamy.

 

Totti:
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- Kapitana jutro z nami nie będzie. Nie chcę ryzykować jego zdrowia. Wolę pozwolić

mu trenować bez presji, by mógł wrócić do 100% formy.

 

Verde:

- Wziąłem go z Primavery, nikt inny tego nie zrobił. Ale zostawmy go. Ma 18 lat i

potrzebuje czasu na dojrzewanie. Nie będzie dobre jeśli zaczniemy o nim za dużo

rozmawiać i obarczymy go zbyt dużą presją. Jest spokojnym chłopakiem, ma talent i

musi dalej pracować tak jak teraz. Najważniejsze aby nie zaszkodzić jego rozwojowi,

bo jest młody i to przyszłość Romy.

 

Lotito:

- Mój prezydent już się na ten temat wypowiedział. Wolę mówić o piłce nożnej.

 

Pjanić:

- Miralem gra na większej części boiska niż ktokolwiek inny, ale ludzie mają

tendencje do wielkich oczekiwań od niego. Prawdopodobnie mógłby spisywać się

lepiej, ale nie był w 100% formie. Teraz czuje się dobrze i znowu będziemy mogli

zobaczyć jak daje z siebie wszystko. To nasz rozgrywający i kluczowy zawodnik.

 

Cele:

- Naszym głównym celem jest wygrać kolejny mecz, po nim zobaczymy co dalej.

Musimy skupiać się na jednym meczu na raz, nic innego się nie liczy. Jutro

najważniejsze są trzy punkty.
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